
PROTOKÓŁ 
 

ze Zwyczajnego Zebrania Rady Rodziców klas I-VIII Szkoły Podstawowej nr 38 im. Henryka 
Sienkiewicza w Lublinie z dnia 24 listopada 2021 r. 

 

 
 
Dnia 24 listopada 2021 r. miało miejsce trzecie spotkanie Rady Rodziców. Odbyło się ono w 
formule online.  
 
Rada Rodziców omówiła następujące tematy:     
 

1. Możliwość organizacji wydarzeń takich jak Mikołaj czy Bal Karnawałowy;   

2. Możliwości nauczania hybrydowego – stacjonarnego dla dzieci w szkole z jednoczesnym 
połączeniem online dla dzieci przebywających w domu z powodu choroby; 

3. Propozycja działań RR na najbliższe tygodnie.  

4. Współpraca z samorządem szkolnym. 

 
Podjęte decyzje: 
 
✔ Przedstawiciele RR zostali poinformowani przez Przewodniczącą RR o decyzji Dyrekcji szkoły 

w zakresie najbliższych wydarzeń tj.: Mikołaj i Bal Karnawałowy. Na chwilę obecną, z powodu 
przedłużającej się pandemii, nie ma możliwości zorganizowania wizyty Mikołaja w szkole, tak 
jak to miało miejsce w ubiegłych latach. Wychowawcy mogą zorganizować Mikołaja wewnątrz 
swoich klas. Taka sama decyzja odnosi się do Balu Karnawałowego. Potencjalne zabawy 
mogą odbywać się tylko w klasach. Klasy IV-VIII nie będą mieć organizowanych takich balów 
w klasie.   

✔ Przewodnicząca RR poinformowała zebranych o odmownej decyzji Dyrekcji w zakresie 
możliwości nauczania hybrydowego: stacjonarnego dla dzieci w szkole, z jednoczesnym 
połączeniem online dla dzieci przebywających w domu z powodu choroby. Zgodnie z 
informacjami uzyskanymi od Dyrekcji, takie rozwiązanie nie ma akceptacji Kuratorium. Część 
rodziców postuluje jednak by oficjalnie zwrócić się do Dyrekcji/ Kuratora o zmianę tej decyzji i 
wprowadzenia nauczania hybrydowego.  

✔ Omówiono propozycje zgłaszane przez przedstawicieli RR w wewnętrznej korespondencji. 
Ustalono, że w najbliższym czasie RR zajmie się 3 tematami: 

- możliwością zainicjowania w SP38 działań prowadzących do transformacji szkoły w du-
chu inicjatywy „Budząca się szkoła”  http://www.budzacasieszkola.pl/ 
- stworzeniem ankiety dla dzieci i rodziców;  
- zanalizowaniem możliwości aranżacji patio szkolnego.  

✔ Poruszono temat dotychczasowych doświadczeń RR w zakresie współpracy z samorządem 
szkolnym. Ustalono, że wyznaczona osoba z RR będzie odpowiedzialna za rozwinięcie tej 
współpracy w najbliższym czasie, tak by uczniowie mogli aktywniej uczestniczyć w działaniach 
RR.  

 
 

Przewodniczący: 
Natalia Kwaśniewska 

 
 
 

Protokolant: 
Małgorzata Gałus 
 


